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FSM Policy 

 سياسة الزراعة المستدامة 

 

 للإستخدام الداخلي بالشركة  في حالة الطبع تكون مسئولية تحديثها على طابعها  هذه وثيقة مراقبة مادامت على السيرفر 
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 سياسة الزراعة المستدامة
بالعمل وفق مبادئ الزراعة المستدامة باعتبارها أساسًا لتحقيق رسالتها ورؤيتها في أن تكون نموذجًا   بيورلاند مزرعةتلتزم إدارة 

-: يليرائدًا في الزراعة الصحراوية المستدامة، وتتعهد بما   

 .وبخاصة المياه والتربة والطاقة، بما يضمن الاستخدام الأمثل وتقليل الهدر، الإدارة الرشيدة للموارد الطبيعية .1

 .من التدهور من خلال برامج تسميد مبنية على التحليل العلمي تحسين خصوبة التربة وحمايتها .2

 .بما يقلل الاعتماد على المبيدات ويحافظ على التوازن البيئي تطبيق برامج دقيقة للمكافحة المتكاملة للآفات .3

 .مطابقة لمتطلبات سلامة الغذاء والمعايير المحلية والدولية  إنتاج محاصيل آمنة عالية الجودة .4

 .GLOBALG.A.P و HACCP مثل الالتزام بأنظمة الجودة المعتمدة .5

 .وبناء فريق عمل واعٍ بمبادئ الاستدامة والمسؤولية البيئية تطوير كفاءة العاملين .6

 .لضمان الالتزام بممارسات مستدامة في جميع مراحل سلسلة الإمداد التعاون مع الموردين والعملاء .7

 .لضمان الاستدامة طويلة الأمد التحسين المستمر للأداء البيئي والاقتصادي .8

وتتعهد إدارة المزرعة بمراجعة هذه السياسة دوريًا وتحسينها، وإتاحة هذه السياسة لجميع العاملين والموردين والعملاء، والتأكد 

امن الالتزام التام بمحتواه . 

Sustainable Agriculture Policy 

Farm Management is fully committed to implementing sustainable agriculture practices as a 

fundamental pillar for achieving the farm’s Vision and Mission. Accordingly, the farm is 

committed to the following: 

Efficient and responsible management of natural resources, especially water, soil, and energy, to 

ensure optimal use and minimize waste . 

Improving and protecting soil fertility through scientifically based fertilization programs . 

Applying Integrated Pest Management (IPM) to reduce reliance on chemical pesticides and 

preserve environmental balance . 

Producing safe, high-quality crops in compliance with food safety requirements and local and 

international standards . 

Adhering to certified quality systems, including HACCP and GLOBALG.A.P. 

Developing workforce competencies and building a professional team committed to sustainability 

and environmental responsibility . 

Cooperating with suppliers and customers to ensure sustainable practices across the entire supply 

chain . 

Continuous improvement of environmental and economic performance to achieve long-term 

sustainability . 

Farm Management commits to reviewing and updating this policy periodically, communicating it to 

all employees, suppliers, and customers, and ensuring full compliance with its principles. 
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